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اردوی تیم ملی فوتسال زنان بعد از وقفه ۴ ساله!
حدود ۴ ســال از آخرین مســابقات رســمی تیم ملی فوتســال 
می گذرد، در ایــن مدت به جز اعزام به یــک تورنمت کافا هیچ 
تورنمت و یا اردوی دیگری بــرای اعضای تیم ملی زنان در نظر 
گرفته نشــده.این درحالی است که پاندمی کرونا اصلی ترین علت 
این وقفه در تمام جهان بوده و مسابقات را در سطح بین المللی به 
تعویق انداخت، هرچند عده ای معتقد هســتند با توجه به میانگین 
ســنی بالای بازیکنان تیم ملی فوتســال، این وقفه می توانست 

فرصتی مناسب برای جوانگرایی در تیم ملی زنان باشد.حالا بعد از 
حدود ۴ سال فروزان سلیمانی خبر از برپایی اردو در کمپ تیم های 
ملی داده است. سلیمانی به خبرنگار ما گفت:  طبق صحبت هایی 
که با فدراســیون داشتیم قرار بر این شد که بعد از ایام سوگواری 
و روز عاشورا، یک اردوی تدارکاتی ۳ روزه در کمپ تیم های ملی 
برپا کنیم، هدف ما از برپایــی این اردو جوانگرایی برای تیم ملی 
فوتســال است. او در پاسخ به این سئوال که بازیکنان دعوت شده 

به این اردو چه کسانی هســتند چنین پاسخ داد : ما از سرمربیان 
باشگاهی درخواست کردیم که بازیکنان مستعد و جوان خود را که 
ســابقه پوشیدن پیراهن تیم ملی را ندارند به ما معرفی کنند تا در 
یک اردوی ۳ روزه عملکرد آنهارا بســنجیم، مجموعاً ۵۰ بازیکن 
به ما معرفی شــد که از بین آنها ۴۰ بازیکن را انتخاب کردیم، ما 
همچنــان به مربیان گفته ایم که اگــر بازیکن دیگری نیز مدنظر 

آنها هست به ما اعلام کنند تا شرایط حضور آنهارا بررسی کنیم.

ورزشی

اخبار کوتاه 

   محسن بهره دار

لیگ برتر بیست و دوم در حالی از ۲۰ مرداد آغاز می شود که تیم های 
ایرانی در فصل نقل و انتقالات رفتار کم ســابقه ای داشتند و ضمن 
جــذب مربیان و بازیکنان خارجی، اردوهای خــود را هم در خارج از 

کشور برگزار کردند.
اســتقلال، سپاهان و تراکتور ســه تیمی بودند که به سراغ سرمربی 
های خارجی رفتند و پرســپولیس هم تا به حال دو دستیار خارجی را 
اســتخدام کرده تا بعد از چند ســال، چهره نیمکت های مربیگری تا 
حدودی تغییر کند و شاید فوتبال متفاوتی را در فصل پیش رو ببینیم.
نگاهی به ادوار گذشــته لیگ برتر ایران نشان می دهد که تیم های 
ایرانی تمایل بسیاری به جذب بازیکنان از کشورهای برزیل، نیجریه، 
عراق و ارمنســتان دارند. در این بین پرسپولیس، استقلال، سپاهان، 

تراکتور، فولاد و ذوب آهن بیش ترین استفاده را از خارجی ها برده اند.
پرسپولیس در تاریخ لیگ برتر بیشترین بازیکن خارجی را به خدمت 
گرفته اســت که با ۵۷ بازیکن در صدر قرار دارد که بیشــترین آنها 
برزیلی بوده اســت و در لیگ ۲۲ آنها تــا بدین جا وحدت هنافوف و 
تمیــروف را  در تیم خود دارند و از فصــل نقل و انتقالات بدنبال دو 
خرید خارجی دیگر در خط حمله اند که خبرهایی از پیوســتن کاسیانو 

برزیلی و شیخ دیاباته شنیده می شود.
پرسپولیس در سال های گذشته بندرت خرید خارجی باکیفیت داشته 
است و این یکی از ضعف های بزرگ مدیریت این باشگاه بوده است. 
استقلال در تاریخ لیگ برتر خود ۵۲ بازیکن خرید کرده که بیشترین 
آنها برزیلی بوده اســت و در فصل بیست و دوم استقلال ۳ بازیکن از 
۴ بازیکــن خارجی فصل پیش خود را حفظ کرده که در این بین فقط 

ژســتد دیگر در بین بازیکنان خارجی فصل پیش در این فصل حضور 
ندارد. استقلال قرار داسیلوا را به مدت دو فصل تمدید کرد که این از 

بهترین خبرهای نقل و انتقالاتی برای هواداران بود.
بدون تردید یامگا یکی از بهترین بازیکنان لیگ برتر و جزء ۳ ستاره 
تیم اســتقلال بود که دومین گلزن لیگ برتر فوتبال کشورمان شد و 
وجــود او و آمانوف که با تیم قرارداد داشــتند از مهره های باکیفیت 

برای فصل ۲۲ می باشند.

 اســتقلال برای لیگ ۲۲ یک سهمیه بازیکن خارجی دارد که برای 
پســت وینگر چپ و هافبک بازیســاز حتما از یک خرید خود استفاده 

خواهد کرد.
تراکتور ســازی در مجموع ۴۶ بازیکــن خارجی را به خدمت گرفته 
که بازیکنان برزیل با ۱۳ نفر در صدر می باشــد و برای این فصل تا 
کنون صفا هادی هافبک دفاعی عراقی و ریکاردو آلوز هافبک بازیساز 
برزیلی را به خدمت گرفته و باید منتظر یک یا دو خرید خارجی دیگر 

از سوی مسئولان باشگاه تراکتورسازی باشیم.
ســپاهان اصفهان بــا ۴۳ بازیکن چهارمین تیم لیگ برتری اســت 
که بازیکنان خارجی زیاد و اغلب باکیفیت خریده اســت و ســپاهان 
بخاطــر قدرت مالی خود هر ســاله خریدهای خارجــی بنامی دارد و 
تاکنون آلویس کامسوبا، مانوئل فرناندز هافبک میانی پرتغالی و رناتو 
داســیلویرا را به خدمــت گرفته و بطور حتم یــک مهاجم خارج بنام 
دیگر خواهد خرید.فولاد خوزستان با ۴۳ بازیکن خارجی و ۱۴ برزیلی 
پنجمین تیم لیگ برتری از حیث خرید خارجی می باشــد و امســال 
فولاد کولیبالی از لیگ قبل تمدید کرده و لوســیانو به مس رفسنجان 
پیوسته اســت و تنها خرید خارجی کریســتوفر کنت دروازه بان سال 
پیش ســپاهان بوده است و بنظر می رســد با مصدومیت اسماعیلی 
احتمالا یا پاتوسی را در تیم خود نگه دارد یا یک یا دو بازیکن خارجی 

دیگر به اسکواد خود اضافه کند.
ذوب آهن اصفهــان ۴۲ بازیکن خارجی در ادوار لیگ برتر خریداری 
کرده که بازیکنان برزیلی با ۹ نفر در صدرند و تنها خرید خارجی آنها 
تاکنون  احســان پنجشنبه تاجیکستانی اســت و احتمالا یک مهاجم 

خارجی دیگر به خدمت بگیرند.
پیکان تهران ۳۶ بازیکن خارجی در تاریخ خود داشته که ۱۰ نفر آنها 
طبــق معمول فوتبال ایران برزیلی بوده اند و امســال تا کنون خرید 
خارجی نداشتند و تنها بازیکن خارجی آنها تیتو اوکلو بازیکن سودانی 

که برای قرارداد با پدیده به ایران آمده بود می باشد.
مس رفســنجان تاکنون ۱۲ بازیکن خارجی خریده که ۳ نفر برزیلی 
بوده است. آنها برای فصل ۲۲ جفرسون باهیا  مدافع ۳۰ ساله برزیلی 
و لوســیانو پریرا از فولاد به خدمت گرفته اند و از فصل پیش منشا با 

تمدید تمدید کرده است.

گل گهر ســیرجان ۱۱ بازیکن خارجی در مجموع ادوار لیگ خریده 
که ۳ تا آنها برزیلی بودند و گل  گهر برای فصل ۲۲ تا کنون وســلی 
گومز دوســانتوس را خریداری کرده و بنظر می رســد اگر پاتوســی 
مشکل خاصی با فولاد نداشته باشد هم به گل گهر بپیوندد و احتمالا 

بازیکن خارجی دیگر هم در ادامه خواهد خرید .
نســاجی ده بازیکن در در تاریخ کوتاه مدت خود در لیگ برتر داشته 
کــه ۲نفر آنهــا برزیلی بوده و برای لیگ ۲۲ هــم تاکنون آداما نیان 
مهاجم مســلمان مالی که سابقه بازی در شــارلروا بلژیک را داشته 
به مدت دو فصل به تیم نســاجی پیوسته تا آنها هم بازیکن خارجی 

داشته باشند.
ملوان انزلی، مس کرمان، نفت مسجدســلیمان، آلمینیوم اراک،نفت 
آبادان و هوادار ۶ تیمی هســتند که بــرای این فصل تاکنون بازیکن 
خارجی خریداری نکرده انــد و از فصل قبل هم بازیکنان خارجی در 
ترکیب خود حفظ نداشته یا تمدید نکرده اند و خبرهایی مبنی بر خرید 
۳بازیکن خارجی توســط باشگاه صنعت نفت آبادان شنیده می شود و 
از بین این ۶ باشــگاه تنها هوادار می باشد که هیچ خارجی در تاریخ 
کوتاه مدت خود در لیگ برتر تا کنون نداشــته است و بنظر می رسد 
بایــد منتظر خریدهای خارجی دیگر تا پایان نقل و انتقالات باشــیم، 
خریدهــای خارجی زیاد در این فصل دو نکته اساســی در درون خود 
دارد.اول اینکه بازیکنان خارجی کیفیت بالایی دارند و ۳ گلزن فصل 
پیش لیگ نشــانه آن می باشد و نکته دوم بالا رفتن قیمت بازیکنان 
داخلی که باشــگاه ها را مجبور کرده با نصف قیمت یک ستاره لیگ 
برتری یــک بازیکن باکیفیت بهتر آن را در بازار خارجی صید کنند و 
هر چه کیفیت بازیکنان خارجی لیگ بالاتر باشــد به مراتب شــاهد 

رقابت جذاب تری در بین تیم های لیگ برتری خواهیم بود.

پاسخ به ابهامات، چرا سرمربی اسپانیا 
جانشین کی روش نشد؟

مهدی تاج در برنامه ورزشــگاه حاضر شــد تا به سوالاتی 
که پیرامون قرارداد مارک ویلموتس وجود دارد پاســخ بدهد.  
تاج در ابتدا درباره گزینه هایی که فدراســیون فوتبال قبل از 
عقد قرارداد با ویلموتس برای هدایت تیم ملی مدنظر داشت 

توضیح داد.
تاج سپس به ابهاماتی که در مورد مسائل مالی این قرارداد 
وجود دارد پاســخ داد و اعلام کرد او و اعضای هیئت رئیسه 
فوتبال ایران را از تعلیق نجات داده اند. او همچنین از افرادی 
که نگران فســاد در پرونده ویلموتس هســتند تقاضا کرد به 
جای تلویزیون در دادســرا حاضر شده و مدارک شان را ارائه 

دهند تا او پاسخگو باشد.

 خداحافظی رضا کرمانشاهی 
از داوری در فوتبال ایران

ضا کرمانشاهی داور ۴۴ ساله فوتبال ایران در حاشیه سمینار 
دانش افزایی داوران گفت: ممنون از فدراســیون فوتبال که 
مــن را به کلاس لیگ برتری دعوت کردند که آماده شــوم 
برای قضاوت اما من باتوجه به شــرایطی که دارم، دوســت 
دارم یک جوان جای من را بگیرد و بتوانند از یک جوان تازه 

نفس به جای من استفاده کنند.
این داور ۴۴ ســاله با اعلام بازنشســتگی اظهار داشــت: 
امروز هم اعلام می کنم به صورت رســمی از دنیای داوری 
خداحافظی می کنم و از همه تشــکر دارم. انشالله این اتفاق 
در یک بازی رســمی یــا داوری بیفتد تا رســما اعلام کنم 

خداحافظی می کنم.
کرمانشاهی در خصوص دلایل خداحافظی اش عنوان کرد: 
علت آن هم فضای کنونی اســت که خسته شدیم. از وقتی 
فضای مجازی آمده زندگی را به کاممان تلخ کرده و فشار و 
استرس زیادی وارد می کند. شرایط سنی ما هم طوری است 
که تحمل فشــار زیاد را ندارم و دوســت دارم زندگی آرام را 

تجربه کنم کنار خانواده.
او در پاســخ به این ســوال که آیا با خداداد افشــاریان این 
موضوع را در میان گذاشــته، گفت: هنوز با کســی در میان 

نگذاشتم اما خودم به این نتیجه رسیدم.
لازم به ذکر اســت رضا کرمانشاهی از سال ۱۳8۹ در سطح 

اول فوتبال ایران قضاوت کرده بود.

البیان امارات: 
مجیدی و الوصل قایدی را می خواهند

این روزها اخبار و شــایعات پیرامــون مهدی قایدی به اوج 
خود رسیده است. با پایان فصل گذشته ادنوک لیگ امارات، 
اخباری درخصوص احتمال جدایی این وینگر ایرانی از شباب 
الاهلی به گوش می رســید و پس از عدم حضور این بازیکن 
در اردوی خارجی شوالیه های سرخ، جدایی قایدی بیش از هر 

زمان دیگری رنگ واقعیت به خود گرفت.
مدت هاســت که عنوان شده فرهاد مجیدی، سرمربی اتحاد 
کلباء، به شــدت در پی جذب مهدی قایدی است و مدیران 
این تیم با ســران شــباب الاهلی وارد مذاکراتی شده اند تا 
وینگر بوشــهری را به صورت قرضــی به خدمت بگیرند که 

تاکنون این اتفاق رخ نداده است.
روزنامــه البیان امارات در شــماره امروز خــود به آغاز 
تمرینات شــباب الاهلی در کمپ تمرینی صربستان اشاره 
کرده و نوشــته اســت که تمرینات این تیــم در دو نوبت 
صبح و عصر برگزار می شــود. ضمــن اینکه این تیم باب 
مذاکره بــا الوحده را باز کرده اند تا عمر خریبین ســتاره 

سوری را به خدمت بگیرند.
در بخش پایانــی این گزارش به وضعیت مهدی قایدی نیز 
پرداخته شــده اســت. البیان در این خصوص نوشته است: 
قایدی به درخواست فرهاد مجیدی سرمربی ایرانی پیشنهاد 
اتحــاد کلبا دریافت کرد اما دو باشــگاه تاکنون برای انتقال 
قایدی به توافق نرسیده اند. آنتونیو پیتزی، سرمربی آرژانتینی 
الوصل هــم خواهان جذب قایدی بــرای تقویت تیمش در 

فصل آینده است. 

»امتیاز« بررسی کرد؛

کیفیت بیشتر و قیمت کمتر، دلیل خریدهای خارجی لیگ برتر؟

فصل نقل و انتقالات ایران به آخرین هفته های خود رسیده و تیمهای 
لیگ برتری در تلاشــند تا با جذب بازیکنان موردنظر، به استقبال فصل 
جدید رقابتهای لیگ ایــران بروند و در این بین بازیکنان لژیونر باتوجه 
به اینکه ســهمیه لیگ برتری محسوب نمی شوند، موردتوجه بسیاری از 

تیمها قرار دارند.
علیرضــا بیرانوند، مرتضی پورعلی گنجــی و حتی بازیکنانی نظیر علی 
قربانی و حجت حق وردی نیز به دلیل همین امتیاز به عنوان خریدهای 
کارآمد راهی پرســپولیس و فولاد شــدند اما جذب بازیکنانی که علاوه 
بر این امتیاز، از مشــخصه های فنی و ســنی هم برخوردار باشد، طبیعتا 

می تواند به مهمترین اتفاق نقل و انتقالاتی تبدیل شود.
در سالهای اخیر همیشه نام ســعید عزت اللهی به عنوان بازیکنی که 
خواهــان زیادی در فوتبال ایران دارد، مطرح شــده و در این پنجره نیز 
ابتدا از سوی پرسپولیس و اســتقلال که نیازمند هافبک دفاعی بودند، 
این شایعات طرح شد و در ادامه به سایر باشگاه ها رسید و پس از اینکه 
قربــان بردیف هدایت تراکتور را برعهده گرفت، نام عزت اللهی بیش از 

پیش در کنار اسم تراکتور قرار گرفت.
با این حال در روزهای اخیر این شــایعات فراتر رفته اند و به توافق نیز 
رســیده اند؛ اینکه بردیف سعید را برای بازگشت به ایران متقاعد کرده و 
باشــگاه تراکتور از نظر مالی رقم قابل توجهی را به این بازیکن پرداخت 
می کند. شــایعاتی که هرگز از سوی باشگاه تراکتور و به خصوص سعید 
عزت اللهی تائید نشــده اند اما حالا مشــخص شــده که بردیف در بدو 

ورود به ایران، جلســه ای را با این ملی پــوش جوان اما باتجربه برگزار 
کرده است.

نکتــه مهم اینکه تجربه انتقال قرضی به قطر با ســود سرشــار برای 
باشگاه وایله باعث شده تا این تیم همچنان منتظر پیشنهادی مطلوب از 
نظر مالی برای این بازیکن اســت و حتی اعلام کرده که حاضر است با 
عزت اللهی قراردادی جدید امضا کند و سپس او ر به صورت قرضی به 
تیمی بفرستد.آنچه مسلم است، عزت اللهی این هفته تیم خود را انتخاب 
خواهد کرد و پس از اینکه رضایت باشــگاه وایله جلب شود، رونمایی از 
او نیز انجام خواهد شــد تا به این ترتیب مقصد یکی از بازیکنان فیکس 

تیم ملی هم مشخص شود.

باشــگاه پرسپولیس در نخســتین روزهای نقل و انتقالات تابستانی با 
چالش انتخاب جانشین برای سیدجلال حسینی روبرو شد.

مدافع کهنه کار فوتبال ایران پس از کسب عنوانی قهرمانی مختلف در 
فوتبال باشگاهی کشور که بیشتر آنها با پیراهن پرسپولیس در لیگ برتر، 
جام حذفی و سوپرجام بود تصمیم به خداحافظی با مستطیل سبز گرفت 
تا یحیــی گل محمدی برای پرکردن جای خالی او ســراغ گزینه های 
مطرح برود. گئورگی گولســیانی  از چشم انتظاری برای حضور در لیگ 
برتر با پیراهن پرسپولیس و تقابل با رقیبانی همچون استقلال و سپاهان 

صحبت کرد که در پی می خوانید:
قد بلند؟! اول تیم سپس دستاورد شخصی

»نمی توانم بگویم چــه اتفاقی در آینده برای من و در جریان بازی ها 
می افتد«. مدافع یک متر و ۹۳ ســانتی متری پرسپولیس درباره انتظار 
از او به عنوان یکی از بلندقامــت ترین مدافعان لیگ برتر برای گلزنی 
در ضربــات آزاد برای تیمش ضمن بیان ایــن جمله گفت: تنها چیزی 
که واضح اســت و من می توانم بگویم نهایت تلاشم برای تیم است تا 
موفق شویم. مهم تر از همه چیز این است که تیم در بازی ها پیروز شود 
و ســپس دستاوردهای شــخصی مورد توجه قرار می گیرد. با بردن تیم 
میلیون ها هوادار خوشحال می شوند و این از هر چیز دیگری ارزشمندتر 

است.
گئورگی منم، سیدجلال سوپرمن!

وی درباره لقب ســوپرمن هواداران پرســپولیس به سیدجلال و اینکه 

خودش دوســت دارد چه صفتی را دریافت کند، گفت: چه صفتی برای 
من خواهد بود!؟ خب این چیزها به طرفداران تیم بستگی دارد. من فقط 
گئورگی هســتم اما سیدجلال واقعا سوپرمن است. او یکی از بهترین ها 
بوده که من دیده ام. حالا هم مربی شده است و باید از راهنمایی هایش 

استفاده کنم.
گولســیانی درباره فضــای رختکن تیمی همچون پرســپولیس گفت: 
اتمسفر فوق العاده ای بین بازیکنان وجود دارد. همه با همدیگر صمیمی 
شــده ایم. رفتارهای دوســتانه با یکدیگر داریــم و می دانیم هدفی جز 
قهرمانی در سر نیست. یکی از بهترین موقعیت هایی است که من داشته 

ام. امیدوارم بتوانیم تا پایان بازی ها این فضا را حفظ کنیم.

سهیل مهدی اعلام کرد که اکثر استادیوم تیم های لیگ برتری برای آغاز فصل جدید، دچار 
مشکل هستند. مسئله ای که باید با توجه به مدت زمان اندک باقیمانده تا شروع لیگ بیست 
و دوم، حل شود.رئیس کمیته مسابقات ســازمان لیگ در ابتدا راجع به مشکلات ورزشگاه 
آزادی گفت: شورای تأمین استان درباره مشکلات ورزشگاه آزادی قاعدتاً تصمیم گیرنده است 
و اگر مشــکلات برطرف نشــود اجازه برگزاری نخواهد داد. درباره ورزشگاه آزادی حداقل 
نگرانی را داریم، ولی ورزشگاه های دیگری هستند که مشکلات زیادی دارند.وی در واکنش 
به مشکلات ورزشگاه هایی مثل وطنی قائمشهر و مرحوم سیروس قایقران انزلی خاطرنشان 
کرد: علاوه بر این ورزشگاه ها که فرمودید، ما همچنان پیگیر وضعیت ورزشگاه های شهرهای 
دیگر هستیم و فردا یکی از همکاران من عازم قائمشهر خواهند شد تا از ورزشگاه شهید وطنی 
بازدید به عمل بیاورند. او ادامه داد: پیشرفت کار در ورزشگاه های تختی آبادان، امام خمینی )ره( 
اراک، ورزشگاه کرمان و سایر استادیوم ها. ورزشگاه مس کرمان هم که آماده نشد. پیشرفت 
خوبی داشتند اما به شرایط مورد نظر نرسیدند و این باشگاه در حال آماده سازی ورزشگاه شهید 
باهنر است.مهدی صحبت هایش را اینگونه ادامه داد: ورزشگاه نفت مسجدسلیمان هم شرایط 
ضعیفی برای میزبانی دارد. ما از این اتفاقات خوشحال نیستیم و شرایط خوبی نداریم. در کنار 
این لیگ های یک، دو و سه را داریم که آنها نیز به مراتب شرایط سخت تری دارند و برنامه 
ریزی سخت شده است. ما الان در تهران دو ورزشگاه آزادی و دستگردی داریم و چهار تیم 
لیگ برتری و اگر تیم لیگ یکی هم در آن هفته بازی داشته باشد کار ما سخت خواهد شد.

بمب این هفته فوتبال ایران: 
سعید عزت اللهی!

قرارداد با پرسپولیس؟ 
فقط می توانم بگویم باعث افتخار است

شرایط بحرانی استادیوم ها برای 
شروع لیگ برتر

من هیچ لقبی ندارم اما سیدجلال واقعاً سوپرمن بودفصل نقل و انتقالات ایران به آخرین هفته های خود رسید؛

رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ خبر داد:

   امید کردی

در حالــی که چند تیــم ایرانی 
همچون تراکتور تبریز، نســاجی 
مازندران و هــوادار تهران کمپ 
آماده ســازی خــود را در گرین 
پارک کاراتپه ترکیه پشت سر می 
گذارند و در یک هتل مشــترک 
پنجشــنبه  دارند، صبح  اقامــت 
اخبــاری مبنی بــر درگیری بین 
ساکت الهامی، سرمربی هوادار و 
نساجی  سرمربی  مطهری،  حمید 

منتشر شد. 
ســاکت الهامی که فصل گذشته با نساجی توانست شگفتی بزرگی را ثبت کند 
و قهرمان جام حذفی شــود، پس از حاشــیه های فراوان از نیمکت نساجی کنار 
گذاشــته شد و چند هفته ای هست که هدایت هوادار را به عهده گرفته است. او 
در گذشته نیز سابقه پرباری در ایجاد جنجال و هیاهو داشته ولی حتی محرومیت 
ها و جریمه های ســنگین کمیته انضباطی نیز درس عبرتی برای الهامی نشده 
است. در موضوع درگیری پیش آمده، باشگاه نساجی بیانیه ای صادر کرده که از 
این قرار است: صبح پنجشنبه در سالن غذاخوری هتل و پس از صرف صبحانه، 
ناگهان ســاکت الهامی و دستیارانش که سابقه درگیری با کادر فنی سایر تیم ها 
را دارند به ســوی حمید مطهری، سرمربی و اسماعیل اسماعیلی سرپرست تیم 
نساجی مازندران حمله ور شده و به زد و خورد پرداختند. به گواه شاهدان، ساکت 
الهامی و دســتیارش عادل باباپور ضمن تهدید و ارعاب برای مطهری و کمک 
هایش خط و نشــان کشیدند که دیگر اجازه کار در فوتبال ایران را نخواهند داد! 
عربده کشــی و داد و فریادهای کادرفنی تیم هوادار در ســالن غذاخوری هتل 
گرین پارک باعث تعجب و شــگفتی حاظران شــده و تاسف اعضای دو تیم را 

در پی داشت. 
بر همین اســاس باشگاه نساجی مازندران و حمید مطهری سرمربی این تیم در 
نامه ای به ســازمان لیگ و رونوشــت آن برای کمیته های انضباطی و اخلاق 
فدراســیون فوتبال و همچنین در دادســرای عمومی، با سند، مدرک و شاهد از 

سرمربی تیم فوتبال هوادار تهران 
شکایت می کند. باشگاه نساجی 
ضمن شــکایت رســمی از این 
پرحاشیه،  و  مربی جنجال ســاز 
ربط  ذی  مسئولان  است  امیدوار 
و نهادهــای قانونی فدراســیون 
فوتبال با برخورد شدید و جدی، 
اجــازه ندهند برخز افــراد معلوم 
الحال، فوتبال ایــران را با چاله 
میدان اشــتباه گرفتــه و آبرو و 
حیثیت اهالــی آن را در داخل و 

خارج از کشور به حراج بگذارند.
در ادامه باشگاه هوادار در جواب 
بیانیــه ای صادر کــرد و بعد از درگیری بین الهامی و مطهری، خواســتار رفتار 
جوانمردانه و حرفه ای شــد! بیانیه صادر شده بدین شرح است: سرمربی محبوب 
مازندرانــی ها که پــس از گرفتن رخصت از هواداران نســاجی به جهت علاقه 
فراوان که به وی دارند و برای آنها خاطره ســازی های بســیاری کرده اســت، 
ســکان دار فنی هوادار در پیش رو شــد اما متاســفانه همان جریان حاشیه ساز 
که با ناجوانمردی باعث جدایی ساکت الهامی شدند، کماکان بر طبل اختلافات 
میان وی و باشــگاه نساجی می کوبند تا از آب گل آلود ماهی بیشتری بگیرند و 
ســرمربی موفق هوادار را رو در روی هواداران نساجی قرار دهند که البته موفق 
نبوده و نخواهند شد. باشگاه هوادار سخن را کوتاه می کند و حالا که به نقل از 
روبط عمومی باشگاه نساجی و از سوی افراد منتسب به مجموعه مذکور مطالب 
عجیبی در فضای مجازی منتشــر شده است و حداقل به طور ضمنی مورد تایید 
مدیران باشــگاه نساجی نمی باشد، امید می رود مجموعه فوق در جهت تکذیب 
مطلب منتشر شده اطلاعیه ای هرچه سریع تر صادر نماید تا بیش از این آرامش 

باشگاهی که به بی حاشیه بودن شهرت دارد، مکدر نشود. 
حاشــیه های فوتبال ایران تمامی نــدارد و در فضایی که همه مدعی اخلاق و 
منش هســتند، تنها راه حل موجود برای پیشبرد اهدافشان را در جنجال آفرینی 
مــی بینند تا همه از اصل موضوع که همان بحث فنی و رفتار حرفه ای اســت 

غافل شوند.

کتک کاری الهامی و مطهری!
آبروریزی در ترکیه؛


